Letter of Recommendation

The student of the fourth year of study of the Marketing depatment of SPbSUEF, Shatilo Alexander, has proven himself to be an active, thoughtful student, capable of sophisticaded analysis of matters. Important to note, that Alexander has  a tendency to equity,  allways trying to observe different approaches to the studied subject first, and  forming his own personal point of view only then.

Alexander not only had high academic results, but managed to participate in in the scientific life of the University, taking part in students conferences on philosophy and economics. He also showed his good organizational abilities, while helping the international department of the university to establish and maintain international contacts with other Universities in Finnland and Germany. Later it gave him the opportunity conduct his three-month practical work in Finnland and to receive necessary practical experience.

Alexander can be recommended as gifted and dilligent student capable of independent thinking and hard work.

Head of marketing department SPbSUEF –

Prof. dr. BagievG.L.
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Рекомендательное письмо
Студент четвертого курса, факультета Маркетинга СПбГУЭФ, Шатило Александр Сергеевич, проявил себя активным, вдумчивым студентом, способным к глубокому анализ. Хочется отметить что Александр имеет тенденцию к объективности, стараясь рассмотреть различные точки зрения на изучаемый вопрос и уже на их основе формировать собственное мнение.

Кроме высокой академической успеваемости, Александр успел проявить активность в научной жизни Университета, участвуя в студенческих конференциях по Философии и Экономике. Так же он проявил  высокие организаторские способности, оказывая помощь университету в  международной работе, что дало ему впоследствии возможность пройти трехмесячную практику в Финляндлии и получить необходимый практический опыт.

В дальнейшем Александр Шатило можт быть с уверенностью рекомендован, как одаренный и усердный студент способный к непредвзятому самостоятельному мышлению.
Заведующий Кафедрой Маркетинга СПбГУЭФ,                              

 проф., д.э.н. Багиев Г.Л
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Letter of Recommendation

Alexander Shatilo, during the four years of study managed to show himself in both University’s scientific and social life.

Alexander provided sufficent help the Russian-German SPbSUEF centre and helped the international department of the Marketing faculty. During this activities he managed to proved himself as an active and independent person and showed his good communication and organisational skills.

His high study results, analitical abilities, abilities of gathering and analysing information and thoughtfull attitude to studies are also worth mentioning. The born creativiness of Alexander helps him to observe different common matters in his own original way.

As a student, interested in his studies, and a person willing to improve what surrounds him, Alexander may be reccomended as an interesting and noteworthy man.

Head of Russian-German centre SPbSUEF 

dr. Nikitina T.V.
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Рекомендательное письмо

Александр Шатило, студент четвертого курса факультета Маркетинга СРбГУЭФ за четыре года обучения, успешно сумел проявить себя в научной и общественной жизни Университета.

Александр проявил активность в межуднародной работе, оказав существенную помощь в работе Русско-Немецкого центра СПбГУЭФ и международного отдела кафедры Маркетинга СПбГУЭФ. В течение этой работы он сумел показать свои навыки коммуникаций и организаторские способности. 

Хочется отметить его высокую академическую успеваемость, аналитические способности и способности к сбору информации, серьезный и глубокий подход к обучению. Стоит также упомянуть творческие способности студента, позволяющие ему нестандартно смотреть на обыденные задачи.

Александр является студентом, заинтересованным в учебе и человеком, желающим улучшить все, что его окружает.Все эти его качества позволяют рекомендовать его как достойного человека.

Директор РНЦ,                              

к.э.н. Никитина Т,В
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